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18 prosince, 2023

Švýcarsko: Údaje zdravotního pojištění ukazují 73%
nárůst počtu lidí léčených s rakovinou od roku 2020

necenzurovanapravda.cz/2023/12/svycarsko-udaje-zdravotniho-pojisteni-ukazuji-73-narust-poctu-lidi-lecenych-s-
rakovinou-od-roku-2020

Tak jak nyní většina zemí hlásí rekordní úmrtnost či dokonce – tak jako
i u nás – rekordně nízkou porodnost, stále více zemí hlásí rostoucí
počet případů rakoviny.

Tento bezprecedentně vysoký nárůst onkologických pacientů
samozřejmě nikde nespojují se zavedením genových injekcí, mnohem
častěji se jako údajná příčina zmiňuje „klimatická změna“ či horší
životní úroveň.

Přitom zatracovaní lékaři a vědci již od počátku aplikace těchto injekcí
varují před možným nárůstem tzv. „turbo rakovin,“ tedy rakovin, které
se vyvíjí nezvykle rychle, přičemž v mnoha případech se to týká
recidivy u pacientů, kteří se již dříve z rakoviny vyléčili.

https://necenzurovanapravda.cz/2023/12/svycarsko-udaje-zdravotniho-pojisteni-ukazuji-73-narust-poctu-lidi-lecenych-s-rakovinou-od-roku-2020/
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Podle Helsany, významné švýcarské zdravotní pojišťovny, se po
roce 2016 počet pacientů, kteří dostávají léčbu rakoviny, snižoval.
V letech 2021 a 2022 se však něco změnilo.

V roce 2021 údaje společnosti Helsana ukazují, že počet pacientů
léčených s rakovinou dramaticky vzrostl – a to o 73 % ve srovnání s
rokem 2020. A vysoký počet pacientů s rakovinou pokračoval i v roce
2022 s nárůstem o 74 % ve srovnání s rokem 2020.

Švýcarsko zahájilo hromadnou očkovací kampaň proti covidu dne 23.
prosince 2020.

Helsana Drug Report byl publikován každoročně během posledních 10
let. Analyzuje švýcarský farmaceutický trh a poskytuje pohled na
náklady a spotřebu léků.

https://expose-news.com/2023/12/18/switzerland-health-insurance-data-shows/
https://www.luzernerzeitung.ch/schweiz/90-jahrige-luzernerin-als-erste-person-in-der-schweiz-gegen-corona-geimpft-ld.2079678
https://www.helsana.ch/de/helsana-gruppe/medien-publikationen/helsana-reports/arzneimittelreport.html
https://reports.helsana.ch/en/drugs2023/
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Zpráva byla připravena ve spolupráci s Univerzitní nemocnicí v Basileji
a Institutem farmaceutického lékařství Univerzity v Basileji. Nejnovější
zpráva zveřejněná 30. listopadu 2023 uvádí údaje za rok 2022.

Informace z Helsanské zprávy o lécích byly zvýrazněny Konstantinem
Beckem, zdravotním ekonomem z Univerzity v Lucernu, ve videu z
počátku tohoto měsíce. Jeho video je v němčině bez možnosti titulků. 

Co ve videu říká?

Beck začíná své video poukazem na zdravotní průzkum provedený
Švýcarským federálním statistickým úřadem („BfS“) zveřejněný 3.
listopadu 2023.  BfS provádí svůj zdravotní průzkum každých pět let. 

BfS při oznámení výsledků svého průzkumu uvedla:  „V roce 2022 se
85 procent švýcarské populace ve věku 15 a více let cítilo zdravě a 83
procent se cítilo šťastných. Více než třetina přitom žije s trvalým
zdravotním problémem.

Psychická zátěž se ve srovnání s rokem 2017 zvýšila. Postižena je
zejména věková skupina 15 až 24 let, zejména mladé ženy (…). “

Z výše uvedeného prohlášení se zdá, že švýcarská populace byla
podle jejich vlastního hodnocení v roce 2022 zdravější než o pět let
dříve. Prohlášení BfS se však neshodovalo s podrobnými údaji
shromážděnými ze zdravotního průzkumu a zveřejněnými BfS.

Data byla o několik dní později smazána.

Než byly odstraněny, podrobné údaje z průzkumu ukazovaly:

V roce 2017 mělo 33 339 lidí infarkt, 27 584 mrtvici a 116 603
rakovinu.
V roce 2022 však bylo 170 000 případů srdečního infarktu, 124
515 případů mrtvice a 460 771 případů rakoviny.

https://youtu.be/3Z6rviCbCNg
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V roce 2022 došlo k nárůstu srdečních infarktů o 136 661 případů,
mozkových mrtvic o 96 931 a rakoviny o 344 166.

Proč při tak dramatických nárůstech BfS uvedla, že 85 procent lidí
uvedlo, že se cítí zdrávi?

Jak vysvětlil Beck, údaje shromážděné z průzkumu v roce 2017 nebyly
srovnatelné s údaji z průzkumu z roku 2023. Problém vyvstává ze
změny otázek, které byly účastníkům položeny.

V roce 2017 se průzkum BfS zeptal: „Měli jste v posledním roce
některou z následujících nemocí nebo zdravotních problémů ?“

Jako možnosti byly uvedeny srdeční infarkty, mrtvice a rakovina.

V roce 2023, týkající se stejných podmínek, se průzkum BfS zeptal:
„Měli jste někdy v životě některou z následujících nemocí a zdravotních
problémů?“

To je samozřejmě obrovský rozdíl, řekl Beck, takže čísla z roku 2022
byla pochopitelně mnohem vyšší. Co však není pochopitelné je, proč
byla otázka změněna a tím bylo znemožněno porovnávání.

Tento přístup zrovna nepomáhá k posílení důvěry v BfS, dodal Beck.
Úřady musí vědět, že jde o velmi citlivou otázku, protože tato čísla by
mohla odrážet negativní účinky covidových injekcí. A pokud BfS taková
data nejprve zveřejní a pak je znovu smaže, neudělá to dobrý dojem.

Proč bylo zveřejněno zjevně nesprávné srovnání? Proč se BfS zdržela
poskytování informací o své chybě? A proč je tisková zpráva BfS tak v
rozporu s vývojem chronických onemocnění? Zarážející podle Becka
je, že BfS nezmínila, že došlo k nárůstu srdečních infarktů, mrtvic a
rakoviny.
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Aby se pokusil zjistit, co se děje, použil Beck zprávu o lécích Helsana.
Beck ve svém videu ukázal obrázek tabulky ukazující počet lidí, kteří
podstupují léčbu rakoviny, která je zveřejněna na začátku tohoto
článku. Použil tato data k vytvoření níže uvedeného grafu:

Grafické znázornění dat Helsana; hnědá křivka ukazuje kolísání.
 Zdroj: Transition News

V roce pandemie, 2020, byl počet lidí, kteří podstoupili léčbu rakoviny,
o 9 procent vyšší než modrá trendová čára. V roce 2021 byl o 95
procent vyšší a v roce 2022 o 106 procent vyšší, než se očekávalo.

„Máme zdvojnásobení případů rakoviny,“ řekl Beck. To vyvolává
otázku: Mohly by být příčinou injekce covidu?

Protože v roce 2020 téměř nedošlo k žádnému nárůstu rakoviny,
nemůže být příčinou pandemie. Může-li existovat další důvod, který
vysvětluje náhlý nárůst případů rakoviny, nemůžeme to vyloučit, řekl
Beck.

Ale časový vzorec hovoří ve prospěch očkování jako spouštěče
případů rakoviny, protože nárůst začíná v roce očkování.

Ohodnoťte tento příspěvek!

https://transition-news.org/schweiz-wir-haben-eine-verdoppelung-der-krebsfalle
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